



NCL Jeddah

FEMALE INTERNATIONAL COLLEGE

**2016/
2017**

STUDENT HANDBOOK

Welcome page

صفحة الترحيب

Welcome to NCL Jeddah Female International College. I hope that the information contained in this Handbook will help you settle into the college and be a useful guide during your stay. Our goal is to ensure that all who join the College, experience a quality learning programme that enables successful progression to further training in your chosen area.

We aim to provide a friendly and supportive environment in which to study and a wide range of courses and support services to meet the individual needs of students and staff.

Good Luck with your studies!



Sunaina Mann
CEO/Principal
NCL Jeddah Female International College

مرحباً بكم في كلية إن سي إل التقنية العالمية للبنات بجدة. نيابةً عن الموظفين في الكلية؛ نتمنى أن تستمتعي بدراستك ونأمل أيضاً أن تساعدك المعلومات الواردة في هذا الدليل على الاستقرار في الكلية بسرعة حيث سيكون دليلاً مفيداً أثناء دراستك. هدفنا هو أن نتأكد بأن كل من ستتنضم إلى الكلية سيتلقون برنامجاً تعليمياً وتدريبياً يساعدها على التقدم بنجاح في التخصص الذي اختارته.

هدفنا توفير بيئة وديّة وداعمة للدراسة ومجموعة واسعة من الدورات وخدمات الدعم لتلبية الاحتياجات الفردية للطالبات والموظفين.

نتمنى لك التوفيق في دراستك!

سونينا مان
عميدة كلية إن سي إل التقنية العالمية للبنات بجدة

CONTENTS

المحتويات

Section No	Page No
Golden Rules of Success/ القواعد الذهبية للنجاح	4
Contact Us / اتصل بنا	5
Your Tutor / معلمتك	5
Student Services / شؤون الطالبات	5
Attendance and Punctuality / الحضور والمواعيد	5
Uniform on Campus / الزي الرسمي	8
Equality & Diversity / المساواة والتنوع	9
College Charter / دليل الجامعة	10
Student Charter / دليل الطالبة	10
Student Voice / رأي الطالبة	11
Health and Safety / الصحة والسلامة	12
Course Outcomes and Aims / الدورات المعطاة والأهداف	12
Tutorials / البرامج التربوية	14
College Community Agreement / نظام السلوك	14
Disciplinary Procedure / الإجراءات التأديبية	0

College Term Dates 2016/2017 التقويم الأكاديمي للعام 2017/2016

Sunday 18 th August 2016	Semester 1	الفصل الأول
13 th November – 17 th November 2016	Public Holiday	عطلة رسمية
29 th January – 2 nd February 2017	Public Holiday	عطلة رسمية
Sunday 5 th February 2017	Semester 2	الفصل الثاني
2 nd – 6 th April 2017 -	Public Holiday	عطلة رسمية
27 th May	Ramadan Start	بداية رمضان
18 th June 2017	College Closed	نهاية الدراسة
تواريخ الاختبارات والتقييم EXAMS/ASSESSMENT DATES		
15 TH January 2017	Capstone	اختبار نهائي
22 nd January 2017	CBT / PET	اختبار اللغة الإنجليزية الأولي/اختبار محوسب
4 th June	Capstone week	اختبار نهائي
11 th June 2017	CBT	اختبار حاسب آلي

Timetables

Classes start at 08:00 am and finish at 3.30pm Sunday – Wednesday and start at 08.00am and finish at 13:00pm on Thursday . Schedule of break times is available from your teachers.

جدول الدوام

يبدأ دوام الطالبات يومياً من الأحد إلى الأربعاء في تمام الساعة 8:00 صباحاً وينتهي في تمام الساعة 3:30 مساءً ، ويوم الخميس فقط من الساعة 08:00 صباحاً إلى الساعة 13:00 مساءً . جدول أوقات الراحة (الفسح) متاح من قبل المعلمات.



NCL Jeddah
FEMALE INTERNATIONAL COLLEGE

القواعد الذهبية للنجاح | Golden Rules of Success وضعتها الطالبات، من أجل الطالبات | 'Created by students, for students'

1- اظهر الاحترام المتبادل | Show mutual respect

معاملة بعضهن البعض بالتساوي والعدل | Treat each other fairly and equally
Students in this college will not tolerate any form of discrimination or harassment
إن الطالبات في هذه الجامعة لن يتقبلن أي شكل من أشكال التعصب العنصري أو العدائية

2- المحافظة على السلامة | Stay Safe

Take responsibility for keeping the college, yourself and each other safe /
أن تكُنْ مسؤولات عن المحافظة على الكلية وعلى سلامتهن وعلى سلامة بعضهن البعض

3- المحافظة على المواعيد | Be on time

Take responsibility for attending all college activities on time
تحمل مسؤولية حضور كل نشاطات الكلية في وقتها

4- إبلاغ الكلية إذا لم تستطعي الحضور | Tell us if you can't attend

Notify Student Services at College on the morning of each day of your absence
إبلاغ شؤون الطالبات في الكلية صباح كل يوم بغيابك

5- المحافظة على مواعيد التسليم | Meet deadlines

Complete work on time
إنهاء الواجبات في الوقت المحدد

6- إغلاق المحمول | Switch off mobile

Mobile phones to be switched off in classrooms
يجب إغلاق الهواتف المحمولة أثناء الحصة الدراسية

7- كوني مسؤولة | Be responsible

Take responsibility for your own learning
كوني مسؤولة بنفسك عن تلقي تعليمك

8- ابحثي عن التميز | Strive for Excellence

Do your best to achieve success
ابذلي قصارى جهدك لتحقيق النجاح

Contact Us

<p>Student Services</p>	<p>استقبال الكلية:</p>
<p>Call or text college by 8.00 am if you are not able to attend, or alternatively contact your tutor. Telephone number: 012 2234929</p> <p>Website: http://nescot.ic.edu.sa/</p>	<p>اتصلي بالكلية في الساعة 8:00 صباحاً إذا لم تتمكني من الحضور ومن الممكن الاتصال بمعلمتك. رقم التليفون/ 012 2234929</p> <p>Website: http://nescot.ic.edu.sa/</p>
<p>Your Teacher</p>	<p>معلمتك</p>
<p>If you have any concerns or questions regarding your studies and attendance the first person you should speak to is your tutor.</p>	<p>إذا كان لديك أي استفسار متعلق بدراستك أو بحضورك، يجب التحدث مع معلمتك أولاً.</p>

<p>Student Services</p>	<p>شؤون الطالبات</p>
<p>Student Services are situated on the ground floor by main reception. Dedicated staff will help you to get the most out of your time at College: We offer:</p> <p>Advice and Guidance</p> <ul style="list-style-type: none"> Information, advice and guidance about courses, careers and options available for you <p>Student Support</p> <ul style="list-style-type: none"> If you need support with your studies or have any issue you wish to raise please contact your tutor in a first instance If you need confidential help for any reason, then please contact Student Services on ext 9 or 366 	<p>مقر شؤون الطالبات في الدور الأرضي عند المدخل الرئيسي. سيكون لدينا فريق عمل متخصص ليقدم لك المساعدات التالية:</p> <ul style="list-style-type: none"> النصح والإرشاد <p>معلومات ونصائح وإرشادات فيما يتعلق بالدورات والمستقبل العملي والاختيارات المتاحة لك.</p> <ul style="list-style-type: none"> مساعدة الطالبات <p>إذا احتجتني لأي مساندة في دراستك أو لديك أي استفسار الرجاء التواصل مع معلمتك.</p> <p>إذا احتجت لأي مساعدة خاصة، الرجاء مراجعة قسم شؤون الطالبات على رقم التحويل الداخلي: 9 أو 366</p>

<p>Attendance and Punctuality</p>	<p>الحضور والالتزام بالمواعيد</p>
<ul style="list-style-type: none"> Attendance and punctuality by students is expected to be 100%. You will be given a warning if your attendance falls below the acceptable level (90%) You will be asked to leave college if your 	<ul style="list-style-type: none"> يجب أن تكون نسبة الحضور والالتزام بالمواعيد 100%. إذا انخفضت نسبة حضورك عن الحد المسموح (90%) سوف يتم إعطائك إنذاراً.

<p>attendance falls below 80% in any given month.</p> <ul style="list-style-type: none"> Any issues about your attendance should be discussed with your tutor or Student Services. To receive the stipend information please go to student services 	<ul style="list-style-type: none"> سوف يطلب منك ترك الكلية إذا انخفضت نسبة حضورك عن 80% في أي شهر. أي موضوع يتعلق بالغياب يتم مناقشته مع معلمتك أو شؤون الطالبات. لاستقبال الاستفسارات الخاصة بالمكافأة مراجعة شؤون الطالبات.
<p>Attendance Hot Line:</p>	<p>الخطوط التي يمكن إبلاغ الغياب عن طريقها هي:</p>
<p>Student Services</p> <p>PHONE: 012 2234900</p>	<p>الاستقبال/شؤون الطالبات</p> <p>تليفون: 012 2234900</p>
<p>Please make sure that the following information is given:</p> <ul style="list-style-type: none"> Your full name Tutor's name The date that you are not going to be in and when you are expected to return The reason why you are not in college <p>If you know in advance that you are going to be absent you must:</p> <ul style="list-style-type: none"> Tell your tutor and/or student services before you are absent Provide an appointment card or letter Acceptable absences are maternity, death of close relative or certified medical reasons. Please report to Student Services. <p>If you are absent and have forgotten to phone student services you may be contacted by the college. If they cannot contact you, your parent/guardian will be contacted.</p> <p>If you continue to be absent without reason you will be asked to attend an interview with the Principal, Deputy Principal and/or Curriculum Director.</p> <p>If your attendance does not improve, the disciplinary procedure may be used and you could lose your place at College.</p>	<p>يرجى التأكد من تزويدنا بالمعلومات التالية في حالة الغياب:</p> <ul style="list-style-type: none"> اسمك بالكامل اسم المعلمة التاريخ المرجح الغياب فيه وتاريخ استئناف الدراسة أسباب عدم تواجدك في الكلية <p>إذا كنت تعلمين مقدماً أنك ستتغيبين يجب أن:</p> <ul style="list-style-type: none"> إبلاغ معلمتك أو شؤون الطالبات قبل الغياب. إرفاق ورقة بالموعد أو خطاب من ولي الأمر. الغياب المقبول يكون بسبب حالات الولادة أو الوفاة أو لأسباب طبية موثقة بشهادة طبية. <p>إذا تغيبت ولم تقومي بالاتصال على الكلية للإبلاغ عن غيابك، سيقوم قسم شؤون الطالبات بالاتصال بك. إذا لم يستطيعوا مكالمتك سيتم الاتصال بالأهل أو ولي الأمر.</p> <p>إذا استمر غيابك من دون سبب سوف يطلب منك حضور مقابلة مع عميدة الكلية، نائبة عميدة الكلية و/أو رئيسة قسم المناهج.</p> <p>إذا لم يتحسن حضورك سيتم اتخاذ الإجراءات التأديبية اللازمة ومن الممكن أن يطلب منك ترك الكلية.</p>

Punctuality	الدقة في المواعيد:
<p>You should attend ALL YOUR LESSONS ON TIME.</p> <p>Your attendance and punctuality will be discussed at individual reviews with your Personal Tutor.</p> <p>If a persistent problem, you will be asked to attend an interview with Principal and Director of Curriculum</p> <p>If your punctuality does not improve the disciplinary procedure maybe invoked and you could lose your place at college</p>	<p>يجب حضور كل الدروس في الموعد المحدد بدون تأخير.</p> <p>سوف يتم مناقشة نسبة حضورك وغيابك والتزامك بالمواعيد بصورة فردية مع معلمتك.</p> <p>إذا كانت هناك مشكلة مستمرة ، سوف يطلب منك حضور مقابلة مع عميدة الكلية ورئيسة قسم المناهج.</p> <p>إذا لم يتحسن حضورك والتزامك بالمواعيد سيتم اتخاذ الإجراءات التأديبية اللازمة ومن الممكن أن يطلب منك ترك الكلية.</p>

If you need help, come and see us

إذا كنت بحاجة إلى المساعدة، يرجى مراجعتنا

Uniform on campus

قواعد اللباس في الحرم الجامعي

There is a uniform for all female students attending NCL Jeddah Female International College.

هناك قواعد للباس لجميع الطالبات في كلية إن سي إل التقنية العالمية للبنات بجدة

Allowed: المسموح بها:

White Blouse (long sleeves)

بلوزة بيضاء (كم طويل)

Long Black skirt تنورة سوداء طويلة

Sandals الصنادل

Sneakers الأحذية رياضية

Shoes الأحذية

Not Allowed: غير مسموح به:

Shorts البنطال القصير

Sleeveless Blouse بلوزة بلا أكمام

Low Cut Blouse بلوزة مفتوحة الصدر

Head Scarves covering face الطرحة التي تغطي الوجه

Jeans الجينز

Long Trousers البنطال الطويل

All hijabs, face covering and hats are **not** worn in college.

لا يسمح بارتداء جميع أنواع الحجاب أو القبعات أو تغطية الوجه داخل الكلية

All students must obey the uniform code

يجب على جميع الطالبات الالتزام بالزّي الرسمي للكلية

Equality & Diversity	المساواة والاختلاف
<p>We are a diverse college that celebrates differences. It is important to treat everybody with respect regardless of their background and personal circumstances.</p> <p>Everyone has a responsibility to ensure that our College is a place where all are respected and no one experiences harassment and bullying.</p> <p>We expect anyone who is upset by thoughtless comments, jokes or actions, or who experiences or witnesses any form of discrimination to tell us. You can talk to your tutor, someone from student services or a member of the teaching or support staff.</p>	<p>من المهم معاملة الجميع باحترام، بغض النظر عن خلفيتهم أو ظروفهم الشخصية.</p> <p>مسؤولية الجميع الحرص على أن تكون الكلية مكاناً يتوافر فيه الاحترام وأن لا يتعرض أحد للعنف أو التحرش.</p> <p>أيّ طالبة تتعرض لتعليقات أو تصرفات عدائية أو عنصرية يجب عليها أن تبلغ المعلمة أو شؤون الطالبات أو أي من أعضاء هيئة التدريس أو موظفي الكلية.</p>
College Charter	ميثاق الكلية
<p>This charter sets out what you can expect from us and what we expect from you during your time at college. The charter has been put together with the help of our students and staff and represents what we believe are the college's key values.</p>	<p>هذا الميثاق يوضّح المتوقع من كلا الطرفين (الطالبات والكلية). هذا الميثاق قد تمّ وضعه بمساعدة الطالبات أنفسهم وفريق العمل في الكلية.</p>
We will provide:	سوف نزوّد الطالبات بـ:
<ul style="list-style-type: none"> • Advice and guidance at the beginning and throughout your course • An induction to the college and your course • Excellent teaching and personal tutoring • Support in your learning • Opportunities to comment on your course and college facilities • Good career progression advice • Respect for the rights of all members of the college community • A clear system to deal with any behaviour which is interfering with your learning 	<ul style="list-style-type: none"> • النصّح والإرشاد في البداية والمساعدة في إكمال دورات. • التعريف بالكلية والتخصصات. • التدريس على درجة عالية من التميّز. • المساندة في التعليم. • إعطاء الفرصة للتعليق على دوراتك التعليمية والتسهيلات المقدمة من الكلية. • النصائح لمستقبل عملي واعد. • احترام حق جميع الأعضاء في مجتمع الكلية. • نظام واضح للتعامل مع أيّ تصرف متعلق بتعليمك.

Student Charter	ميثاق الطالبات
We expect you to:	مطلوب من الطالبات:
<ul style="list-style-type: none"> • Show respect at all times for your fellow students and all college staff • Wear College uniform • Tell us if you experience or see and discrimination or harassment • Behave calmly and politely at all times, avoiding words and actions that could be seen as abusive or threatening • Follow instructions from all staff during lessons and on college premises and help create a safe environment where everyone can learn • Observe and meet all deadlines for the handing in of your work • Follow all health and safety rules as stated in the college health and safety policy explained during induction • Not to tamper with safety / emergency equipment • Tell us about your learning support needs and keep to any support agreements made • Follow the student code of conduct • Follow the Golden Rules of Success as agreed at induction • Not use your mobile phone in class • Not to take photographs • Not to smoke on college premises or in the grounds • Eat and drink in the canteen and dedicated eating areas only (this will be prohibited in classrooms, IT labs and prep rooms) 	<ul style="list-style-type: none"> • إظهار الاحترام لزميلاتهن ولفريق العمل. • الالتزام بالزي الرسمي. • أن تبليغ عند تعرضها أو رؤيتها لأي تحرش أو موقف عدائي. • التصرف بهدوء وبأدب وتفادي التصرفات أو الألفاظ التي من الممكن أن تمثل تهديداً أو ابتزازاً للآخرين. • اتباع تعليمات فريق العمل في الفصل أو باقي مباني الكلية والمساعدة على خلق بيئة آمنة للدراسة للجميع. • تسليم جميع الواجبات في الموعد المحدد. • اتباع كل قواعد الصحة والأمن المذكورة في كتيب الإرشادات الخاص بالكلية. • إعلامنا عن مدى احتياجها للمساعدة في التعلم. • اتباع دليل الطالبة لحسن السلوك. • اتباع القاعدة الذهبية للنجاح. • عدم استعمال الجوال في الصف. • عدم التقاط الصور داخل الكلية. • عدم التدخين نهائياً. • الأكل والشرب يكون بالكافتيريا ولا يسمح في الصف أو في معامل الكمبيوتر.

<p style="text-align: center;">Student Voice</p>	<p style="text-align: center;">رأي الطالبات</p>
<p>We provide a forum for you to make a difference by having your say!</p> <p>We use your views and comments to help plan and improve your college experience.</p> <p>You will find that there are many ways to talk to us</p>	<p>نحن نمد الطالبة بفرصة لإحداث التغيير، وذلك بسماع رأيك.</p> <p>نحن نستخدم رؤيتك وتعليقاتك للمساعدة في تحسين خبرة الكلية.</p> <p>وستجدين أن هناك العديد من الطرق للتواصل معنا</p>
<p style="text-align: center;">Student Voice Meetings</p>	<p style="text-align: center;">اجتماع لسماع الآراء</p>
<p>Every course elects a Course Representative who takes the views of their group to the college managers</p>	<p>كل مجموعة ستقوم باختيار ممثل لها ينقل وجهة نظر المجموعة كلها إلى إدارة الكلية.</p>
<p style="text-align: center;">Surveys</p>	<p style="text-align: center;">الاستبيانات</p>
<p>We will ask for your views about college and your course twice as a minimum - just after the start of your course and half way through the year</p>	<p>سنطلب سماع رأيكم فيما يتعلق بالكلية وبدراسنكن مرتين كحد أدنى – مباشرة بعد بداية الدراسة ومرة أخرى في منتصف العام.</p>
<p>Compliments and Complaints</p> <ul style="list-style-type: none"> • Anyone wishing to comment on a service they have received or to offer a suggestion on how it can be improved should write to Student Services or directly to the Principal or, if they prefer a staff member. • If you wish to make a complaint follow The Complaints Procedure available from Student Services. • It does not cover complaints about academic assessment, i.e. grades and marks. These are covered by the Academic Appeals procedure (within the Assessment Policy). 	<p style="text-align: center;">الشكاوي والتعليقات</p> <ul style="list-style-type: none"> • لكل من ترغب في التعليق على أي خدمة تلقتها أو اقتراح حول كيفية تحسينها بتقديمها كتابياً إلى شؤون الطالبات أو إلى العميدة مباشرة، أو إلى أحد موظفي الكلية في حالة تفضيل ذلك. • إذا أردت تقديم شكوى يجب اتباع إجراءات الشكاوي الموجودة لدى شؤون الطالبات. • هذه الإجراءات لا تغطي الشكاوي الخاصة بالتقييم الأكاديمي (درجات – تقديرات). حيث تتم تغطية هذا النوع من الشكاوي من قبل إجراءات الاستئناف الأكاديمية (في إطار سياسة التقييم).

<p align="center">Health and Safety</p>	<p align="center">الصحة والأمان</p>
<p>You have a duty to ensure that you conduct yourself in a manner which is safe to yourself, other students and to staff. If you see something which you consider to be a hazard you should report the matter to your tutor without delay. If you have any other concerns about health and safety please also discuss these with your tutor.</p> <p>Whenever the fire alarm sounds you must leave the buildings as quickly as possible and go to the Fire Assembly Point as directed by your teacher.</p> <p>Emergency / safety equipment is located throughout the campus; it is there for your protection and must not be tampered with. If anyone is caught or reported as doing so, then the disciplinary procedure will be invoked and you may lose your place at college.</p>	<p>الطالبة ملتزمة بأن تكون تصرفاتها آمنة تجاه زميلاتها وفريق العمل وتجاه نفسها، وإذا لاحظت الطالبة أي تصرف غريب يجب أن تبلغ عن الأمر لمعلمتها دون تأخير. إذا كان لدى الطالبة أي استفسارات خاصة بالصحة أو الأمان، فعليها مناقشتها مع معلمتها.</p> <p>إذا انطلق جهاز الإنذار في أي وقت فعلى الطالبات مغادرة المبنى بأقصى سرعة والذهاب لنقطة التجمع طبقاً لإرشادات معلمتها.</p> <p>تتواجد معدات الطوارئ / السلامة في جميع أنحاء الحرم الجامعي ، هذه المعدات موجودة لحمايتك وعليه يجب عدم العبث بها. إذا تم اكتشاف أي شخص أو تم التبليغ عنه يقوم بذلك، سيتم عمل إجراء تأديبي ومن الممكن التعرض للفصل ومغادرة الكلية.</p>
<p align="center">Course outcomes and aims</p>	<p align="center">الدورات التعليمية والأهداف</p>
<p align="center">1st Year – Foundation Year</p>	<p align="center">العام الأول – عام تأسيسي</p>
<p>In this year you will study English and Information Technology.</p> <p>To pass your English you will undertake the University of Cambridge English Examinations.</p> <p>You will aim to achieve the *Cambridge International Certificate in IT Skills or alternative IT qualification from the Awarding Body determined by SSS</p> <p>In order for students to progress to the two year Associate Diploma programme, they must have achieved A2 in English and have a minimum of 80% attendance</p>	<p>في هذا العام ستقوم الطالبات بدراسة اللغة الإنجليزية وتقنية المعلومات.</p> <p>لإتمام اختبار اللغة الإنجليزية بنجاح ، سيكون على الطالبات اجتياز اختبارات جامعة كامبردج.</p> <p>سوف تهدف إلى الحصول على شهادة كامبردج الدولية في مهارات تقنية المعلومات أو جهة بديلة متخصصة في التأهيل لتكنولوجيا المعلومات حيث سيتم تحديدها من قبل شركة المقاييس السعودية للمهارات (SSS).</p> <p>للانتقال للعام الدراسي الثاني من الدبلوم يجب أن تكون الطالبة قد اجتازت مستوى اللغة الإنجليزي A2 ، وأن تكون لديها نسبة حضور لا تقل عن 80%.</p>
<p align="center">2nd and 3rd Vocational Years</p>	<p align="center">العام الأول والثاني المهني</p>
<p>In year second and third year, students will work towards B1 in English and the 2 year Associate Diploma and Diploma programme in chosen</p>	<p>في السنة الثانية والثالثة، سوف تدرس الطالبة مستوى اللغة الإنجليزية B1 ، و برنامج الدبلوم (لمدة سنتين) في التخصص المختار من قبلها:</p>

<p>pathway:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Business and Administration • Information Technology Support • Graphic Design 	<ul style="list-style-type: none"> • إدارة الأعمال. • تقنية المعلومات والاتصالات. • التصميم الجرافيكي
---	--

<p>Tutorials</p> <p>The aim of the tutorial programme is to:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Encourage you to succeed on your course. • Discuss issues that affect your studies. • Enable you to talk about how things are going on in your course and at the college. • Help you progress to the next step in your education or career <p>You will attend regular tutorial sessions with your Personal Tutor. Part of this session will involve a group tutorial and the other part will be a 1:1 session with your tutor. You will also have the opportunity to have a minimum of 2 target setting sessions with your Personal Tutor per year.</p>	<p>البرامج التربوية</p> <p>إن هدف البرنامج التربوي هو:</p> <ul style="list-style-type: none"> • تشجيع الطالبات على النجاح في دراستهن. • مناقشة المشكلات التي تؤثر على الدراسة. • تمكين الطالبات من التحدث عن دراستهن وعمّا يدور في الكلية. • مساعدة الطالبات في التقدم للأمام في دراستهن وفي مستقبلهن العلمي. <p>سيكون على الطالبات حضور جلسات تربوية كل صباح مع معلمة الفصل ، جزء من هذه الجلسات سيكون جماعية والجزء الآخر سيكون جلسة ثنائية. أيضاً ستسبح للطالبات الفرصة لحضور 2 جلسات سنوياً مع معلمتهن.</p>
<p>1:1 Sessions</p> <p>Your 1:1 sessions with your Personal Tutor will be private. They will give you an opportunity to discuss any problems that you might have. These sessions will be used to set academic and pastoral targets that will help support your achievement and progress on your chosen course.</p> <p>If you have an urgent issue to discuss, contact your tutor and arrange a tutorial.</p>	<p>الجلسات</p> <p>إن الجلسات الثنائية مع المعلمة ستكون خاصة. سيكون لدى الطالبة الفرصة لمناقشة أيّ مشاكل تواجهها. إذا كان لدى الطالبة مشكلة طارئة لمناقشتها فيمكنها الاتصال بمعلمتها وتبدير جلسة معها.</p> <p>إن عقد هذه الجلسات يكون لأهداف تعليمية مما يساعد الطالبة على اجتياز دراستها التي اختارتها لنفسها.</p>

College Community Agreement	دليل الطالبية للسلوك
<p>When taking part in College activities on or off College premises You will:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Obey the law of the land, including laws on theft, fraud, graffiti, damage to property, violence, substance abuse, carrying offensive or dangerous weapons • Have available your ID card at ALL times and always disclose identity when requested to do so by security or other staff • Treat all students and staff with courtesy and respect • Attend all classes, be punctual and hand work in on time • Follow all College health and safety guidelines at all times, including the evacuation procedures • Obey College computer network regulations • Follow reasonable instructions from staff • Not plagiarise (see Plagiarism Policy), cheat or copy work from other students • Obey Islamic ethics and behave according to Sharia laws or society norms • Follow the college dress code • Respect college property • Eat and drink in the canteen and designated areas only • Follow the Golden Rules of Success 	<p>عند المشاركة في أي نشاطات خارج مباني الكلية أو داخلها على الطالبات مراعاة الآتي:</p> <ul style="list-style-type: none"> • الخضوع لقانون البلد، ويشمل قانون السرقات والاحتيال وتدمير الممتلكات والعنف وحمل الأسلحة الخطيرة. • أن تكون بطاقة الهوية دائماً سارية المفعول وتكون دائماً متوفرة مع الطالبة إذا ما طلبت منها من قبل الأمن أو أي من فريق العمل. • أن تعامل كل فريق العمل والطالبات بلباقة واحترام. • أن تحضر كل الدروس وتكون دقيقة في مواعيدها وملتزمة في نفس الوقت. • تتبع إرشادات الصحة والسلامة الخاصة بالكلية في جميع الأوقات، بما في ذلك إجراءات إخلاء المبنى. • اتباع تعليمات شبكة الكمبيوتر الخاصة بالكلية. • اتباع التعليمات من قبل فريق العمل. • عدم الغش أو نقل الدروس من الطالبات الأخريات. • اتباع تعاليم الإسلام والتصرف طبقاً للشريعة والأعراف الاجتماعية. • الالتزام بلباس محتشم. • المحافظة على ممتلكات الكلية. • الأكل والشرب فقط في الكافتيريا أو في الأماكن المخصصة. • اتباع القاعدة الذهبية للنجاح.

You will not	لا يسمح للطالبة
<ul style="list-style-type: none"> • Discriminate, bully, or harass others. • distract others or be disruptive in and out of class. • Eat and drink in any teaching rooms or the Library or Employability Centre or drop litter. • Use inappropriate, offensive language or behaviour. • Use a mobile phone in classrooms, Library, Employability Centre, or any learning situations. • Smoking is prohibited inside CoE college premises. • Encourage intruders onto College premises. • Fight or use threat of violence, or encourage and join in with such behaviour. • Bring friends or children below the age of 16 Onto College premises without permission from the Principal or her representatives. • Make fraudulent claims or alter College records, signatures etc. • Tamper with emergency / safety equipment. • Cause will damage to property, resources or equipment. 	<ul style="list-style-type: none"> • أن تجرم أو تتوعد أو تهدد الآخرين. • أن تشوش على الآخرين أو تكون مصدر إلهاء لهم. • الأكل أو الشرب في أيّ من الفصول أو مراكز التعليم أو رمي الأشياء على الأرض. • استخدام لغة غير لائقة أو القيام بتصرف غير لائق أو عدائي. • استخدام الجوال في الفصول أو مراكز التعلم أو أيّ من أماكن الدراسة. • التدخين في أنحاء الكلية. • تشجيع الدخلاء على دخول مبنى الكلية. • أن تتعارك أو تستخدم العنف أو تشارك فيه أو تشجع عليه. • إحضار الأصدقاء أو الأطفال تحت سن 16 عام إلى الكلية بدون إذن من العميدة أو نظيراتها. • تزوير أيّ مستند أو ملف خاص بالكلية أو تزوير أيّ إمضاءات إلخ. • العبث مع معدات الطوارئ / سلامة. • إلحاق الضرر في الممتلكات والموارد والمعدات.

This list is not exhaustive or exclusive and situations of a similar nature will be dealt with in accordance with these guidelines. Please note that all incidents which involve breaking the law of the land, including all drug related incidents will be passed to the Police immediately.

هذه اللائحة ليست حصرية وأن المواقف ذات الطابع المشابه سوف يتم التعامل معها طبقاً لهذه اللائحة. الرجاء الأخذ في الاعتبار أن كل المواقف التي تتضمن خرق لقانون الدولة أو استخدام المخدرات سوف يتم تحويلها إلى الشرطة في الحال.

Disciplinary Procedure	الإجراءات المتبعة للحفاظ على النظام
<p>The College is an institution which students have chosen to attend of their own free will and there are few rules and regulations since students generally behave in a mature and responsible manner. The College is proud that students treat the premises and other people with respect. The Student Disciplinary Code and Procedure have been written in this context so that they make a positive contribution to College life. It is inevitable that</p>	<p>إن الكلية مؤسسة قد اختارت الطالبة أن تلتحق بها بكامل إرادتها، لذلك هناك بعض القواعد والقوانين يجب أن تتبع حتى تكون الطالبة على مستوى المسؤولية. إن الكلية فخورة بتعامل الطالبات مع منشآت الكلية والأفراد أيضاً بكامل الاحترام. وضع دليل الطالبة للإجراءات المتبعة للحفاظ على النظام والسلوك، حيث تمت كتابته في هذا الصياغ حتى يساهم بطريقة إيجابية في حياة الطالبة. يجب التعامل مع السلوك غير المقبول مع الحفاظ في نفس الوقت على معاملة الطالبات كفرد مستقل في مجتمع الكلية.</p>

<p>they deal with conduct and behaviour which are unacceptable but they are as much about promoting fairness in the treatment of students as individual members of the College community. They should be seen as setting in the framework within which all students can pursue their studies in a conducive environment.</p> <p>Wherever possible the College would seek to include parents/guardians in any formal disciplinary proceedings.</p> <p>Instances of inappropriate behaviour or breaches in the College Community Agreement will be dealt with in line with the college Disciplinary Procedure document.</p>	<p>يجب الحفاظ على الإطار الذي يضمن للطالبات مواصلة دراستهن في بيئة مناسبة.</p> <p>ستحرص الكلية على إشراك الأهل أو أولياء الأمور في أي إجراء رسمي خاص بالسلوك.</p> <p>أي تصرف غير لائق أو خرق لدليل الطالبة للسلوك سيتم التعامل معه طبقاً للإجراءات التهديبية.</p>
<p>Tutorials</p>	<p>اجتماع لجنة المراقبة</p>
<p>Tutorials are also used as a support measure to review concerns that relate to a students failure to fulfil a commitment to college e.g. regular lateness, poor attendance, failure to complete work on time or minor forms of misconduct before the disciplinary procedure is invoked. The following should act as a guide;</p> <ul style="list-style-type: none"> • Attendance - (falls below 90%) • Punctuality • Deadlines – (2 pieces of work not handed in or handed in late) • Achievement due to lack of effort – (2 pieces of work below target or required grade after re-submission) • Disruptive behaviour in class • Behaviour which is in breach of the student code of conduct <p>Further breaches of the College Community Agreement or more serious levels of inappropriate behaviour will result in actions under the College Disciplinary Procedure.</p>	<p>يتم هذا الإجراء قبل بدء الإجراءات التهديبية أو بسبب عدم الالتزام بقواعد الكلية (التأخير المتكرر أو نسبة الحضور الضعيفة أو عدم اتمام الواجبات في موعدها المحدد أو سوء السلوك) ويكون بسبب:</p> <ul style="list-style-type: none"> • الحضور (أقل من 90%) • الانضباط في المواعيد • مواعيد التسليم (2 من الواجبات التي لم يتم تسليمها أو تم تسليمها بشكل متأخر). • عدم إكمال الواجبات على أكمل وجه (2 من الواجبات غير المكتملة أو أقل من النسبة المنتظرة بعد إعادة التسليم). • السلوك التخريبي في الصف. • السلوك الذي يشكل انتهاكاً لدليل الطالبة للسلوك. <p>أي خرق آخر لاتفاقيات السلوك للكلية أو أي تصرف غير لائق سينتج عنه اتخاذ الإجراءات التأديبية من قبل الكلية.</p>

All the College's policies and procedures are supportive and are in place to help you with your studies ensuring that we all work together so that you can achieve your full potential.

جميع إجراءات الكلية وسياساتها تكون بغرض المساعدة في اتمام الدراسة وأن يعمل الجميع معاً حتى تستطيع الطالبات تحقيق كامل أهدافهن

كلية إن سي إل التقنية العالمية للبنات بجدة

الموقع: nescot.ic.edu.sa

البريد الإلكتروني: info@nescot-jeddah.edu.sa

Phone: 012 2234929

العنوان: كلية إن سي إل التقنية العالمية للبنات بجدة ، طريق مكة المكرمة ، بحرة، جدة

N 21 23 44 47, E 39 21 11 33 GPS

اتجهي إلى طريق مكة المكرمة إلى أن تصلي إلى الكوبري المتجه إلى مستشفى الملك عبد العزيز الطبية (الحرس). ومن ثم التوجه إلى الكوبري نحو اليمين، استمري في الطريق نحو كيلو واحد. ومن اليمين سوف تواجهك لافتة مكتوب عليها المعهد العالي التقني للبنات. استمري في الطريق إلى أن تقابلي مسجداً ناحية اليسار، توجهي إلى اليمين مقابل المسجد واستمري إلى أن تصلي للكلية

NCL Jeddah Female International College

Website: nescot.ic.edu.sa

Email: info@nescot-jeddah.edu.sa

Phone: 012 2234929

Address: NCL Jeddah Female International College, Makkah Al Mukaramah Road, Bahrah, Jeddah

GPS: N 21 23 44 47, E 39 21 11 33

Directions: Leave the Makkah Al Mukaramah Road at the sign to the Medical City and upon reaching the junction turn right. Follow the road for about 1 km; pass the sign describing the building of the Female Technical and Vocational College on the right. Turn right at the next turning opposite the mosque on your left. The college is a short distance on the right.